
Styrkeløftregion Øst 
 

REFERAT FRA STYREMØTE 2009-04 

 
Dato  : 20. August 2009 
Sted  : Osloidrettens Hus, Ekebergveien 10, Oslo 
Til stede : Hans Martin Arnesen, Bjørn Andreas Holmsen, Vidar Tangen,  

  Per-Ole Røed, Egil Kroknes, Valeria Haugseth, 
  Leif Sydengen og Steinar Wahl.    

 
Ikke til stede : Renate Loraas 
 

Styrereferat nr. 2009-03 er godkjent via e-post. 
 

VIDEREFØRTE SAKER 
 
01/09 ØKONOMI 
- Vidar Tangen orienterte om økonomien. Regionen har per 20. august kr 528 474,15 på 
  konto.  
- Foruten driftskonto og høyrentekonto har regionen tre fastrentekonti. To av disse er 
  avsluttet, mens den tredje ennå løper. Da en fastrentekonto for tiden gir lav rente, ble det 
  vedtatt at etter hvert som disse kontoene avsluttes, overføres midlene til høyrentekontoen, 
  med unntak av kontoen for ungdomsfond.  
- Tilskudd fra ØIK er mottatt, slik at tilskudd for 2009 fra alle de tre idrettskretsene er mottatt. 
- Bekreftelse fra Regnskapsregisteret på mottatt og godkjent årsrapport er kommet. 
- Invitasjon til bingospill er mottatt fra Oslo Idrettskrets. Svarfrist 15. september. 
- Søknad fra Halden SI behandles etter 01. oktober som er søknadsfristen. 
 
Ansvarlig :Vidar Tangen. 
Status  :Videreføres. 
 
02/09 AKTIVITETER 
- Aktivitetsplan ble oppdatert per 20. august 2009. 
- Hans Martin Arnesen orienterte fra tinget til Oslo Idrettskrets 06. juni. 
- Klubbene sender approbasjonssøknader til regionen innen 15. september. Regionen 
  utarbeider og sender felles terminliste for 2010 til NSF innen 01. oktober. 
- Regionens klubber oppfordres til å søke om Nordisk mesterskap i styrkeløft og benkpress, 
  kategori åpen. Arrangeres 28-29. august 2010. Det nordiske styrkeløftforbundet holder 
  medaljer og arrangøren får en startkontingent per nasjon og lag. Regionen vil også bidra 
  med hjelp til en eventuell arrangør. 
- Invitasjon til ungdomssamling i Halden, 26-27. september, er sendt ut. 
- Det blir jentesamling i oktober i Halden. Dato er ikke fastsatt. 
- Egil Kroknes orienterte om saker under regionstrenerordningen. 
  Kravet fra NSF om minst 5 klubbesøk er allerede oppfylt. 
  Hans Erik Folkeseth er tatt ut til satsningsgruppen til NSF. Inger Johanne Ruud har vært på 
  landslagsamling og kommer inn i satsningsgruppen til NSF etter nyttår. Håkon Løvf går ut 
  av regionslaget. Thomas Puzicha rapporterer til forbundet. Nye kandidater til regionslaget 
  blir vurdert etter junior-NM. 
  Regionskampen går om 14 dager. I Sverige er det krav om internasjonale dommere til slike 
  stevner. Vidar tangen og Egil Kroknes stiller derfor som dommere. Steinar Wahl blir 
  lagleder. Regionsdrakter med logo er på plass, det samme er T-skjortene. 
- Egil Kroknes og Thomas Puzicha reiser som lagledere til NM U/J/V i Alta. De skal prioritere 
  løftere på regionslaget. Vidar Tangen bestiller flybilletter og hotell. 



- Klubblederkonferansen 29-30. august har 16 påmeldte. 
- Som representanter til forbundstinget har regionstyret tidligere valgt Hans Martin Arnesen 
  og Per-Ole Røed. På dagens møte ble Egil Kroknes valgt som vararepresentant.   
  Hans Martin Arnesen sender påmelding innen fristen 29. august.  
  Regionsstyret vedtok to forslag til forbundstinget. 

 Forslag 1. Endring av Lov for NSF: Valgkomiteens innstilling til nytt styre skal være 
en del av forslagene (som styret i Nsf sender ut senest 2 uker før tinget). 

 Forslag 2. Endring av Særnorsk reglement: Kvalifiseringskrav til veteran-NM 
reduseres med 10 % for veteraner over 60 år.  

 
Ansvarlig : Hans Martin Arnesen. 
Status  : Videreføres. 
 
06/09 POLITIATTEST  
Både Egil Kroknes og Thomas Puzicha har i egenskap av lagleder og/eller trener for 
regionen fremvist sin politiattest.  
 
Ansvarlig : Hans Martin Arnesen 
Status  : Avsluttet 
 
10/09 STEVNEKORPS  
- Målet er å utvikle et stevnekorps som innbefatter erfarne og gode skivepåsettere.  
- Det ble vedtatt at klubber som sender lag med skivepåsettere til mesterskap innen regionen 
  får en godtgjørelse på kr 600,- per person, i tillegg til dekning av reiseutgifter. 
- Steinar Wahl jobber videre med dette frem mot Sydnorsk i Moss, og retter henvendelse om 
  skivepåsettere til Oslo SK, Brumunddal AK og Ottestad Kast og Styrkeløftklubb, Sande KK, 
  og andre aktuelle klubber. 
 
Ansvarlig :Steinar Wahl. 
Status  :Videreføres 
 

NESTE MØTE 
Neste møte legges til Osloidrettens Hus, 01. oktober 2009, kl. 18.00. 
Møterom bestilles. 
 
Ansvarlig : Hans Martin Arnesen 
Status  : Videreføres 
 
Møtet ble avsluttet kl. 20.30 
 
 
Oslo, 20. August 2009 
 
 
Per-Ole Røed 
Referent 


